

Test Report
测试报告

No. C201117013001A
编号: C201117013001A

Date: Nov 23, 2020
日期: 2020年11月23日

Page 1 of 5
第1页,共5页

Applicant: Guangdong Midea Consumer Electric Manufacturing Co.,Ltd

申请公司: 广东美的生活电器制造有限公司

Applicant Address: NO.19, Sanle Road, Beijiao,Shun De, Foshan,GuangDong

申请公司地址: 广东省佛山市顺德区北滘镇三乐路 19 号

The following samples were submitted and identified on behalf of the clients as

以下测试之样品是由申请者所提供及确认

Sample Name: Please refer to next pages

样品名称: 请参见下一页

Material: SUS304

材料: SUS304

CPST Internal Reference No: C201117013

编号: C201117013

Date of Sample Received: Nov 17, 2020

收样日期: 2020年11月17日

Testing Period: Nov 17, 2020 to Nov 23, 2020

测试周期: 2020年11月17日至2020年11月23日

Test Method: Please refer to next pages

测试方法: 请参见下一页

Test Result: Please refer to next pages

测试结果: 请参见下一页

Signed for and on behalf of
Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd



WRITTEN BY :

Iris Chan

陈芷晴, Iris
报告编写员

REVIEWED BY:

Sunshine Liu

刘小芳, Sunshine
报告审核员

APPROVED BY:

Will Pan

潘坚定, Will
技术总监

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起 15 日内提出,逾期不予受理。

 400 111 6218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http:// www.cpstlab.com

Room 1092, No.12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国·广东·东莞·厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

CONCLUSION:

结论:

TESTED SAMPLES

测试样品

Please refer to next pages

请参见下一页

TEST ITEM

测试项目

1. GB 4806.9-2016 National Food Safety Standard Food contact metal materials and products

1. GB 4806.9-2016 食品安全国家标准 食品接触用金属材料及制品

RESULT

结果

PASS

合格

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



400 111 6218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http:// www.cpstlab.com

Room 1092, No.12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国·广东·东莞·厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Photo of the Submitted Sample

送检样品照片



Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



400 111 6218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http:// www.cpstlab.com

Room 1092, No.12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国·广东·东莞·厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Sample list:

样品名称:

Sample Name 样品名称	Model 型号	Material 材料	Description of Specimen 样品描述
Stainless steel spatula 不锈钢锅铲	MT-CS37W1-001	SUS304	Silvery metal 银色金属
Stainless steel spoon 不锈钢汤勺	MT-CS33W1-001		
Stainless steel spatula + soup spoon set 不锈钢锅铲+汤勺套装	MT-TZ37W2-001		
Stainless steel small soup spoon 不锈钢小汤勺	MT-CS28W1-001		
Stainless steel small colander 不锈钢小漏勺	MT-CS75W1-001		
Stainless steel big colander 不锈钢大漏勺	MT-CS36W1-001		
Stainless steel net fishing 不锈钢网捞	MT-CS47W1-001		
Stainless steel soup colander set 不锈钢汤漏勺套装	MT-TZ28W1-001		

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准,不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为,违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议,请于报告发出之日起15日内提出,逾期不予受理。



400 111 6218

Eurones (Dongguan) Consumer Products Testing Service Co., Ltd

东莞市欧冠检测技术服务有限公司

电话 Tel: (86-769) 38937858 传真 Fax: (86-769) 38937859

网址 Http:// www.cpstlab.com

Room 1092, No.12, East of Houjie Avenue, Houjie, Dongguan, Guangdong, China

中国·广东·东莞·厚街镇厚街大道东12号1092室

邮编 Postcode: 523945

邮箱 E-mail: service@cpstlab.com

Test Result(s): 测试结果:

1. GB 4806.9-2016 National Food Safety Standard Food contact metal materials and products

1. GB 4806.9-2016 食品安全国家标准 食品接触用金属材料及制品

Test Method: With Reference to GB 31604.49-2016 the second part.

测试方法: 参照 GB 31604.49-2016 第二部分的分析方法进行测试。

Test Item 测试项目	Unit 单位	Requirement 指标	Result 结果	
Sensorial Examination 感官 odour and taste test 感官测试	Sensorial Examination 感官	Food contact surface should be clean, coating should not crack, flake, welding parts should be clean, without air hole, crack, burr 接触食品的表面应清洁, 镀层不应开裂、剥落, 焊接部分应光洁, 无气孔、裂缝、毛刺	Food contact surface clean, coating no crack, flake, welding parts clean, no air hole, crack, burr 表面清洁, 镀层没有开裂、剥落, 焊接部分光洁, 无气孔、裂缝、毛刺	
	Soak solution 浸泡液	The soaking liquid by migration should not have different smell 迁移试验所得浸泡液不应有异臭	The soaking liquid by migration no different smell 迁移试验所得浸泡液无异臭	
Arsenic(As) 砷(As)	4% acetic acid boil for 30min, then at room temperature for 24h 4%乙酸煮沸 30min, 再室温放置24h	mg/kg	≤0.04	<0.03
Cadmium(Cd) 镉(Cd)		mg/kg	≤0.02	<0.003
Lead(Pb) 铅(Pb)		mg/kg	≤0.05	<0.03
Chromium (Cr) 铬(Cr)		mg/kg	≤2.0	<0.03
Nickel(Ni) 镍(Ni)		mg/kg	≤0.5	<0.006

Note : 1. ≤ = less than or equal to
2. < = less than
3. mg/kg = milligram per kilogram

备注: 1. ≤ = 小于或等于
2. < = 小于
3. mg/kg = 毫克每千克

Declaration: Report C201117013001 was repealed and replaced by Report C201117013001A.

声明: 报告 C201117013001 作废, 由报告 C201117013001A 所取代。

*** End of Report ***

*** 报告结束 ***

Note: This Test report shall be invalid if it is not stamped with the special seal for testing. Only responsible for the tested samples, invalid if rewritten, added and deleted. This test report cannot be reproduced, except in full, without prior written permission of the Company. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this report is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law. Any demurral to the content of test report, please propose in 15 days after the report's sending out, it will not be accepted after this date.

说明: 报告未盖本机构“检测专用章”无效。报告只对委托之样品负责。报告涂改、自行增删无效。未经本机构批准, 不得复制(全文复制除外)本报告。未经授权对本报告的内容或外观进行任何更改、伪造或篡改均属于违法行为, 违者将受到法律起诉。如果客户对本报告有异议, 请于报告发出之日起 15 日内提出, 逾期不予受理。